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            Kultna emisija posvećena poljoprivredi i selu - OTKOS, dinamične forme (prilog - studio
- gost), jedinstvenim i neposrednim pristupom, kao i analizama aktuelnih problema, svake
subote ulazi u domove poljoprivrednika širom Srbije, i ne samo poljoprivrednika. Njen autor,
Slaviša Dabižljević, radeći sa istim entuzijazmom i bez kompromisa od 2000. godine, postao je
sinonim posvećenosti i iskrenosti u novinarstvu.

      

               Slaviša Dabižljević, po struci mašinac širokog interesovanja, sa završenom
novinarskom školom, radio je kao dopisnik Večernjih novosti - „Revija 92“ iz Gline, „Jedinstva“ iz
Prištine i dr. Primoran događajima 1999. da sa ženom Dubravkom i sinovima Lazarom i
Slavoljubom, od četiri i šest godina, napusti rodno Kosovo, dolazi u Bečej i između 60 kandidata
na audiciju novootvorene TV „Tisa“, bez ikakvog prethodnog iskustva rada na televiziji, ali sa
znanjem i interesovanjem za poljoprivredu, i projektom sa potencijalom, biva primljen. U opštoj
neizvesnosti u kojoj se našao, Slaviša Dabižljević je i kada mu je bilo najteže osećao svog
anđela - zaštitnika, zbog podrške porodice koja mu je davala energiju da radi ono što voli; zbog
poznanstva sa Zoranom Ćirićem, koji je na TV „Tisa“ 2000. godine prihvatio projekat - OTKOS,
sa kojim je, kao vlasnikom i direktorom televizije „Jesenjin“, nastavio saradnju. Teško bi bilo ne
istaći i celu ekipu koja se zdušno trudila da ispoštuje njegove ideje. Sve je to ostavilo dubok trag
na njega kao čoveka i profesionalca. Vrhunski stručnjaci sa Poljoprivrednog fakulteta
Univeziteta u Novom Sadu, prof. dr Žarko Ilin i prof. dr Zoran Keserović, prvi su iz naučne
zajednice podržali ovaj koncept. Preko pet godina OTKOS se odomaćio na Novosadskoj TV,
kao jedina emisija emitovana uživo. I ugostio brojne poljoprivrednike, profesore, sve ministre
Vlade Republike Srbije, osim dvoje, poljoprivrednike, sve one koji su imali šta da kažu.
               Svestan da je svake subote „gost u svakoj kući“, trudi se da bude dobar gost, da da
korisna saopštenja, informacije na najvišem nivou, znanja koja će kako sutra svaki
poljoprivredik moći da primeni. I od stručnjaka na najvišem glasu, traži da govore narodu
razumljivim jezikom, da mogu svi da razumeju, posle i primene.
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               - Uvek spremam aktuelnosti. Nisam sklon senzacionalizmu. U mojim emisijama ćete
naći teme kojih nema u drugim. Ono što sam primetio da nedostaje, poput obuka, novih
dostignuća, pokušao sam kroz OTKOS da nadomestim, uvek se trudeći da budem uz naučne
ustanove, da u goste pozovem najbolje predstavnike nauke i struke, iz svih oblasti
poljoprivrede. Drugi ključni momenat je izlazak na teren, jer televizija jeste slika i poljoprivrednik
hoće da vidi da li je zemlja nakisla, pripremljena i sl.. Ako nemate sliku zemljišta, a pričate o
njemu, onda je to radio u boji - objašnjava naš sagovornik.
               Sa OTKOS-om, ovaj vrsni novinar je obišao skoro celu Evropu. Iskoristio je svaku
priliku da nešto vidi, sazna, želeo da bude na svakom mestu, aktuelan i nikako drugačije.
               Bez lažne skromnosti priznaje da je poljoprivreda u Srbiji napredovala i zahvaljujući
ovoj emisiji, te danas imamo poljoprivrednike sa najsavremenijom mehanizacijom. Ono čime
nije zadovoljan je što nema mlađih ljudi koji bi se prihvatili novinarskog posla potpuno
posvećeno i studiozno, onako kako on i oni poput njega, razumeju novinarsku profesiju.
               - Želja mi je da vidim još veće prinose, da ne jurimo hektare već prinos po hektaru.
Zahvaljujući vrednim poljoprivrednicima, našim uglednim profesorima, koji prate savremene
trendove, uz primenu pune agrotehnike, plasiranju dobrih informacija, taj cilj je ostvarljiv. Mi,
novinari smo tu da povežemo ljude i prenesemo pozitivne primere. Ja gledam samo pozitivne
stvari i dajem predloge da radimo nešto pozitivno da bismo nešto dobili. Ako nemamo dobit,
nema razloga da se time bavimo. Ono što nam treba jeste uređen sistem. Ako to postignemo,
uz plasiranje dobrih informacija, korisnih i aktuelnih, pravih, tačnih i u službi poljoprivrede,
siguran sam da ćemo uspeti. Novinari moraju da su u žiži događanja. Da su na zadatku istrajni i
da sutra možemo da kažemo da svega imamo, jer je slobodna zemlja samo ona koja ima
hranu. Posebna mi je čast kada ugostim poljoprivrednike. Ljudi vole da se čuje njihovo mišljenje
i treba im dati šansu. Kada treba da se kuka neka kukaju, kritikuju. Kritikovati ne znači
osporavati, već šansu da se popravimo. Kada ima šta, treba i hvaliti - smatra Slaviša.
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